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Kymijoen Ratsastajat ry.   Pöytäkirja 

    29.11.2016 

SYYSKOKOUS 

28.11.2016 

Nuorisokeskus Anjalan saunarakennus, Ankkapurhantie 15, 46910 Anjala 

 

1. Puheenjohtaja Mirja Tuominen avaa kokouksen 

 

Puheenjohtaja Mirja Tuominen avasi kokouksen klo 18:50.  

 

2. Läsnäolijat 

Läsnäolijalista Liitteessä 1.  

 

3. Valitaan kokoukselle puheenjohtaja.  

 

Puheenjohtajaksi valittiin Mirja Tuominen.  

 

4. Valitaan kokoukselle sihteeri 

Sihteeriksi valittiin Anna-Riikka Karhunen 

 

5. Valitaan kokoukselle kaksi pöytäkirjantarkastajaa 

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Jenni Suhonen ja Krista Heikkilä.  

 

6. Valitaan kaksi ääntenlaskijaa 

Ääntenlaskijoiksi valittiin Jenni Suhonen ja Krista Heikkilä.  

 

7. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

8. Hyväksytään esityslista työjärjestykseksi 

 

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi. 
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9. Päätetään Kymijoen Ratsastajat ry:n jäsenmaksun suuruudesta vuodelle 2017 

 Johtokunnan esitys: seniorijäsen 15€ 

   juniorijäsen 10€ 

   perhejäsen 10€ 

   kannattajajäsen 10/50€ 

 Jäsenmaksut hyväksyttiin vuodelle 2017 esityksen mukaan.  

 

10. Päätetään seuran ohjelmassa olevat lajit vuodelle 2017 

Päätettiin, että seuran ohjelmassa on vuonna 2017 kaikki hevosurheiluun kuuluvat lajit. 

 

11. Toimintasuunnitelma vuodelle 2017 

Käytiin läpi toimintasuunnitelma. Jenni Suhonen kertoi Suomi 100 -juhlavuoden 

tapahtumasuunnitelmista, Krista Heikkilä heppakerhosta sekä Sonja Sihvola kuntohaasteesta ja 

oheisliikunnan järjestämisestä. 

Hyväksyttiin toimintasuunnitelma vuodelle 2017 (Liite 2).  

 

12. Taloussuunnitelma vuodelle 2017 

Seuran tilin saldo oli 27.11.2016 yhteensä 11 453,16 €.  

Krista Heikkilä kertoi vuoden 2017 taloussuunnitelmasta (Liite 3). 

Keskusteltiin budjetin koulutus ja valmennus -kohdan sisällöstä ja mahdollisuudesta järjestää esim. 

nimekkään valmentajan valmennusviikonloppu vuodelle 2017. 

Todettiin, että taloussuunnitelma on suuntaa antava suunnitelma ja mahdollistaa budjetin 

muuttamisen tarkentuvien suunnitelmien mukaan.   

Hyväksyttiin taloussuunnitelma vuodelle 2017. 

 

13. Tia Noukkalan eropyyntö 

Tia Noukkala on lähettänyt sähköpostilla eroanomuksen johtokunnalle 27.11.2016.  

 

Yleinen kokous päätti myöntää Tia Noukkalalle eron johtokunnasta. 
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14. Valitaan johtokunnan jäsenet erovuoroisten tilalle 

 

- Erovuorossa ovat Kirsi Sippu, Anna-Riikka Karhunen, Krista Valjakka 

 

Valittiin johtokuntaan erovuoroisten tilalle 

 

Soile Hupli 

Kirsi Sippu (1-vuotiskaudelle, Tia Noukkalan tilalle) 

Elina Eskelinen 

Krista Heikkilä 

 

15. Valitaan yhdistykselle toiminnantarkastaja ja varatoiminnantarkastaja 

 

Yhdistyksen toiminnantarkastajaksi valittiin Katri Jussila ja varatoiminnantarkastajaksi Sonja 

Sihvola. 

 

16. Valitaan nuorisojaosto ja nuorisovastaava 

Nuorisojaostoon valittiin Ella Ukkola, Nella Mäkelä, Helmi Paljakka ja Eevi Paljakka. 

Nuorisovastaaviksi valittiin Krista Heikkilä, Jenni Suhonen ja Maare Paljakka. 

17. Valitaan seuran edustaja Suomen Ratsastajainliittoon 

 

Suomen Ratsastajainliiton edustajaksi valittiin Jenni Suhonen. 

 

18. Päätetään muihin järjestöihin kuulumisesta 

 

Muihin järjestöihin kuulumista ei nähty tällä hetkellä tarpeelliseksi. 

 

19. Päätetään seuran tiedotuskanavat vuodelle 2017 

 

Päätettiin, että seuran virallinen tiedotuskanava on seuran tiedotussuunnitelman mukaisesti 

seuran kotisivut.  

 

Tiedotusta tukevat seuran facebook-sivut, joilla on noin 450 tykkääjää sekä Instagram-sivut, 

joilla on hieman yli 100 tykkääjää. Lisäksi lähetetään lehdistötiedotteita ja hyödynnetään 

sanomalehtien menopalstoja. Päätettiin lisäksi perustaa KJR:n jäsenille suljettu facebook-

ryhmä. 

 

20. Maneesimaksut vuonna 2017 

 

Johtokunnan ehdotus maneesimaksuihin: 
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Johtokunta ehdottaa maneesimaksujen maksun lopettamista Raussilan maneesilla. 

PERUSTELUT: Toimintaa liian vähän. Satunnaisia käyntejä.  

Seuralaisilla on ollut vaikeuksia saada maneesimaksupalautuksiin tarvittavia kuitteja 

yrittäjältä. 

 

Keskusteltiin maneesimaksuista. Päätettiin järjestää suljettu lippuäänestys kolmen eri 

vaihtoehdon välillä.  

 

 

Päätösehdotukset ja äänestystulos: 

 

Ääniä annettiin yhteensä 18 kpl. 

 

1. Raussila tiputetaan pois  

5 kpl ääniä 

 

2. Kaikki maneesimaksut pois 

12 kpl ääniä 

 

3. Valmennus-stipendi, tuella kattoraja max 50 €, maneeseja ei rajattu alueellisesti 

1 kpl ääniä 

 

Äänestystuloksen perusteella päätettiin jättää kaikki maneesimaksut pois.  

 

Maneesimaksuihin budjetoitu raha suunnataan valmennustoiminnan kehittämiseen. 

 

21. Muut esille tulevat asiat 

 

Ei muita esille tulleita asioita. 

 

22. Jenni Liikkanen kertoo Anjalan Nuorisokeskuksen toiminnasta 

 

Jenni Liikkanen kertoi Anjalan Nuorisokeskuksen toiminnasta, leirikouluista ja 

yhteistyömahdollisuuksista. 

 

23. Jenni Suhonen kertoo Erasmus + toiminnasta 

 

Jenni Suhonen kertois Erasmus+ -toiminnasta ja kansainvälisen liikkuvuuden CIMO-järjestön 

järjestämästä nuorisovaihdosta (väh. neljä nuorta ja yksi ohjaaja/maa). KJR:n nuoret voisivat 
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lähteä Erasmus+ -rahalla tutustumaan eri maiden hevosia harrastaviin nuoriin ja kutsua 

muiden maiden nuoria hevosharrastajia tutustumaan Suomeen. 

Hakuaika on 3-4 krt vuodessa.  

 

 

24. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20:50. 

 

 

 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi 

 

 

 

__________________________   ________________________ 

Mirja Tuominen    Anna-Riikka Karhunen 

puheenjohtaja    sihteeri 

 

 

 

Olemme tarkistaneet pöytäkirjan ja todenneet sen yhtäpitäväksi kokouksen kulun kanssa.  

 

 

 

_______________________________  _________________________ 

Krista Heikkilä    Jenni Suhonen  


